
Algemene Leden Vergadering    DOGD    04-12-2019 

 

Aanwezig zijn: Edwin Dodde   Voorzitter  

                            Eddy Zuur    Secretaris 

                           Martin v d Laan   Penningmeester  

                           Johan Schanssema Competitieleider  

                           Tim Middelbos Algemeen Bestuurslid 

                           Ria Bakker Lid DOGD    

 

1ste Opening Voorzitter.  

De Voorzitter opent de vergadering en heet een allen welkom. 

Johan Schanssema geeft aan dat hij aan het eind van het seizoen stopt als Competitieleider.  

2de Vaststellen Notulen ALV 07-11-2018.  

De Voorzitter geeft aan dat de terugloop van leden ook bij andere bonden is te merken.  

Het antwoord op Cornelis Boersema is dat dit geen ALV agenda punt is. Wat was de vraag? 

De notulen worden na wijziging goedgekeurd. 

3de Jaarverslag Voorzitter.  

Geen.  

4de Aftreden Bestuur en (Her)Verkiezing bestuur. 

Tim Middelbos geeft aan dat hij het erg leuk heeft gevonden en dat hij het darten op een 

lager pitje heeft staan. Hij stopt als Algemeen Bestuurslid. 

De Voorzitter dankt Tim voor zijn Input.  

De Voorzitter geeft aan dat hij stopt als Voorzitter. De reden is wel bekend bij het bestuur.  

Het leukste besluit dat de Voorzitter heeft genomen is dat hij geen nee heeft gezegd tegen 

Luuk van der Kwast. 

Voor de rest heeft Edwin het wel leuk gevonden.  

Eddy Zuur wordt herkozen als Secretaris.  1 stem voor en 0 tegen.  

6de Ingekomen Stukken.  

Geen 

7de Financiën. 

Martin geeft aan dat er aan bezuinigingen zijn gedaan op meerdere vlakken 

Op de spaarrekening is er wel wat afgehaald, maar wel weer gelijk aangevuld.  

De loonadministratiekosten (SDU) is met €100,00 duurder geworden.  

Shirts voor de LaCo geen uitgaven maar ook geen inkosten.  



Op de betaalrekening staat nu €12.178,22 

Op de loonkosten hebben we ongeveer €9000 bespaart, dit is omdat Ria minder uren is gaan 

werken 

Het ledenbestand is ongeveer hetzelfde gebleven.  

8ste Verslag Tuchtcommissie. 

Geen Verslag.  

9de Verkiezing Tuchtcommissie. 

Roland v d Meer en Kornelis Boersema. 

10de Verkiezing Kascommissie. 

Geen aanmeldingen. 

11de NDB.  

Er is een nieuw bestuur. Edwin geeft aan dat hij vindt dat het redelijk goed functioneert. Het 

zijn een stelletje amateurs.  

Afgelopen zaterdag 20-11-2019 was de ALV van de NDB. Volgens het verslag was het een 

vruchtbare ALV.  

De centrale databank (leden administratie) die de NDB wil is weer gestrand. Er zijn een aantal 

bonden die willen dit niet.  

Edwin geeft aan dat de DOGD er helemaal alleen voorstond. De DOGD heeft toen alleen 

tegengestemd.  

12de Rondvraag.  

Ria, geen. 

Johan, hij had al aangegeven dat hij aan het eind van het seizoen stopt als competitieleider.  

Tim, geen.  

Martin, geen 

Eddy, geen.  

 

De aftredende voorzitter sluit de vergadering en wenst allen wel thuis.  

  


